
 

 

Referat FAU-møte 04.05-16. 
 

- Oppstart kl. 17.30. 
 

- Informasjon frå lærarstaben om den nye timeplanen som inngår i 5 – dagars 
skuleveke. 
Har fungert fint i eit liknande oppsett i 1. klassetrinnet 15/16. Evnt. revurdering til 
skuleåret 17/18. 
FAU ynskjer å ta del i evalueringa til neste år. 
Diskusjon/spørsmål/ argumentasjon. 
Ønskeleg med ein betre kommunikasjon mellom skulen/ Fau. 
 

- 7. klasse søkjer om midler til klassetur. Kr. 500.- pr. elev. 
Einstemmig vedtatt. 
 

- Fau sender brev til Kommunestyrerepresentantane om nye midlar til å kunne 
gjennomføra 10. klassetur. – Studie 10- Suldal - : budsjettet bør vera likt kvart år. 
 

- Spørsmål ang. Samarbeidsutvalet. Inviterer rektor til informasjonsmøte. 
Nye mapper med oppdatert informasjon er ynskjeleg. 
 

- Nettsida til skulen : Ynskjer referata liggjande på nettsida. Kan dette gjerast noko 
med? 
 

- Psykososiale tiltak/ trivselspersonar : Veldig positive erfaringar! 
 

- SFO : Kjernetid frå kl. 07.00, vil ha dette med i vedtektene. Blir tatt vidare til 
kommunalt Fau. 
Dagsatsar SFO, - regulering av prisar? 
 

- Det er utfordringar med telefonsystemet på Sand Skule, - løysing? 
 

- Det er observert elevar som røyker på skulen sitt område i skuletida. Dette må tas tak 
i og jobba aktivt med å skapa gode holdningar og jobba informativt. 
 

- Felles grilldag / avslutning 1.-7. klasse tysdag 14. juni kl. 17.00. Fau stiller med grillar, 
kaffi og saft. Evnt. leiker. 
 

- Nytt møte satt til tirsdag 31.05 – 16 kl. 17.30. 
 



VEL MØTT!  
 
 
 
Mvh. 
 
Leiar i Fau                                         Skrivar 
 
Sanja R. Heggelund                         Laila Vikse 
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